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Abstract (en)
[origin: CA2023145A1] The central binding for ski with mounting support having separated elements comprises in its lower part pins (6,7,8,9) which
are intended to cooperate with corresponding openings (12,16,20) provided within the elements constituting the support as well as screws (40)
which are intended to cooperate with screw threads (10) provided into the elements constituting the support. This support is constituted of several
separated elements which are mounted on the ski with spaces between them and which comprise each a rigid or semi-rigid upper plate (11,14,17)
and a resilient low plate (13,15,18).

Abstract (fr)
La fixation centrale de ski avec support de montage à éléments séparés comporte dans sa partie inférieure des tourillons (6, 7, 8, 9) qui sont
destinés à collaborer avec des ouvertures correspondantes (12, 16, 20) pratiquées dans les éléments constituant le support ainsi que des vis (40)
qui sont destinées à collaborer avec des pas de vis (10) pratiqués dans les éléments constituant le support. Le support est constitué de plusieurs
éléments séparés qui sont montés sur le ski avec des espaces entre-eux et qui comportent chacun une plaque supérieure rigide ou semi-rigide (11,
14, 17) et une plaque inférieure élastique (13, 15, 18).
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